

- every additional \$10,000 (or part thereof): 1 point

Distance. Radius between principal residence and Lester B. Pearson Building: 1 point/km

Carpools. Each participating member who qualifies: 3 points  
(up to a maximum of 9 points)

EMPLOYEES MUST HAVE A MINIMUM OF 30 POINTS TO BE ELIGIBLE TO APPLY FOR PARKING

#### 11. GENERAL PROVISIONS

##### a) Administration:

To ensure adherence to the departmental guidelines, and to maintain equitability, the Parking Authority within MFM will administer the issuance of parking permits. In addition it will receive and respond to all applications for adjudication by the review committee.

Parking permits will be assigned beginning with the highest number of points and working down until all available spaces are allocated.

A limited number of daily permits are sometimes available for emergency or unforeseen circumstances. The daily charge is \$2 and will be adjusted to reflect changes in the monthly rate.

b) This circular deals with employee parking. It does not apply to parking for visitors (including handicapped visitors), or to government vehicles.

c) Employees who claim an exemption from parking charges on the basis that they use personal vehicles on an on-going basis for official purposes, must submit proof that the employer has requested them to use their personal vehicles, and that they are deemed to be in Travel status in the Headquarters area.

- chaque tranche supplémentaire de 10 000 (ou partie de celle-ci): 1 point

Distance. Entre le domicile principal et l'édifice Lester B. Pearson: 1 point/km

Covoiturage. Chaque membre du groupe: 3 points  
(jusqu'à concurrence de 9 points)

UN EMPLOYÉ DOIT TOTALISER UN MINIMUM DE 30 POINTS POUR POUVOIR FAIRE UNE DEMANDE DE STATIONNEMENT

#### 11. DISPOSITIONS GÉNÉRALES

##### a) Exécution

Afin de veiller à ce que la directive ministérielle soit respectée et à ce que les décisions soient équitables, la section du stationnement à MFM sera chargée de la délivrance des permis. En outre, c'est là que seront tranchés tous les cas soumis au Comité de révision.

Les permis de stationnement seront attribués jusqu'à épuisement des places à ceux qui ont totalisé le plus grand nombre de points.

Un nombre limité de permis quotidien seront disponible en cas d'urgence ou de circonstance inhabituel. Le droit quotidien de \$2.00 sera modifié en fonction des changements qui seront apportés aux taux mensuel.

b) La présente circulaire ne traite que du stationnement des employés. Elle ne s'applique pas au stationnement des visiteurs (visiteurs handicapés inclus), ni aux véhicules de l'État.

c) Tout employé qui demande à être exempté des frais de stationnement parce qu'il se sert régulièrement de son véhicule personnel dans l'exercice de ses fonctions officielles doit prouver que l'employeur lui a demandé d'utiliser ledit véhicule et qu'il est réputé être en déplacement dans le secteur de l'administration centrale.